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Abstract

This study aims to look at the possibility of investing linguistic
analogies in clerical expressionism and seek to know the extent to
which they are reflected on the ground by teachers at the primary
level. This study included three chapters, two theoretical chapters and
one applied chapter. Accordingly, we have relied on the analytical
descriptive approach to the transfer, graduation and analysis of
concepts. And then we went to the statistical curriculum, and then we
took a set of questions. This study finally concluded that most teachers
rarely follow the results of modern tongues. and, despite their active

role in written expression activity, they exploit and neglect some of

them.



Keywords: written expressions, linguistic theories, approaches

to competencies, textual approaches, teaching.

Resume
Cette étude vise a examiner la possibilité d investir les analogies
linguistiques dans [’expressionnisme clérical et a chercher a savoir
dans quelle mesure elles sont reflétées sur le terrain par les
enseignants au niveau primaire. Cette étude comprenait trois
chapitres, deux chapitres théoriques et un chapitre appliqué. Par
conséquent, nous nous sommes appuyes sur [’approche analytique
descriptive pour le transfert, la graduation et [’analyse des concepts.
Et puis nous sommes allés au programme statistique, et ensuite nous
avons pris une série de questions. Cette étude a finalement conclu que
la plupart des enseignants suivent rarement les résultats des langues
modernes. et, malgre leur role actif dans [’activite d’expression écrite,
ils exploitent et négligent certains d entre eux.
Mots clés : expression écrite, théories linguistique, approche par

compétences, approche textuelle, aprentissage.



